
Protokół Nr II/2018 
z II sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 3 grudnia 2018 r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce 
i trwało od godz. 14 00 do godziny 1710.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas. 
Oraz:
1. Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy,
2. Pani Dorota Wróbel -  Z-ca Wójta,
3. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
4. Pan Jacek Jeziorski -  Kierownik GOPS,
5. Pan Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
6. Pan Mateusz Kaszuba- Kierownik ZGK,
7. Wiesław Mędrzycki -  Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wołomińskiego,
8. Pani Anna Kłosowska -obsługa prawna Urzędu Gminy,
9. Sołtysi -  zgodnie z załączoną listą obecności.
10. Mieszkańcy/Mieszkaniec Gminy Dąbrówka.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Otwarcie sesji.

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przyjęcie protokołu z I sesji.

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

6. Przedstawienie opinii i wniosków komisji Rady Gminy.

7. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania 

z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2019-2023,

b) w sprawie wieloletniego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i uczniów”,

c) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 

ustalenia podatku rolnego na terenie Gminy Dąbrówka,

d) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Gminy Dąbrówka w 2018 roku oraz spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek,
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e) w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dąbrówka 

na lata 2018-2026,

f) w sprawie zmiany uchwały uchwały budżetowej na rok 2018,

g) w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy 
Dąbrówka.

8. Odczytanie podań skierowanych do Rady Gminy.

9. Sprawy różne i wolne wnioski.

10. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Otwarcie sesji.

Obrady II sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 
Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas. Powitała wszystkich zebranych oraz poinformowała, 
że obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała ,że w obradach zgodnie z listą obecności 
uczestniczy 15 na 15 Radnych, następnie stwierdziła prawomocność obrad.
(Załącznik nr 1 stanowi lista obecności)

Ad. 3 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad jednogłośnie została wybrana Pani Helena Kuśkowska.
- w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 2 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie wyboru Sekretarza Obrad) 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z II sesji.

Protokół Nr 1/2018 z dnia 21 listopada 2018 r. Rada Gminy Dąbrówka przyjęła 
w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 3 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji)



Ad. 5 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Pan Rosa Sławomir -  przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej poinformował, 
że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 26 listopada 2018 r.
Pan Andrzej Marcinkiewicz -  przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 28 
listopada 2018 r.
Protokoły z posiedzeń Komisji umieszczone zostaną na stronie www.bip.dabrowka.net.pl

Ad. 7 Podjęcie uchwał

a) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania 

z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2019-2023.

Projekt uchwały został omówiony przez p. Jacka Jeziorskiego.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr II/8/2018 z dnia 3 grudnia 2018 r.
- w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.a stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) w sprawie wieloletniego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i uczniów”. 

Projekt uchwały został omówiony przez p. Jacka Jeziorskiego.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr II/9/2018 z dnia 3 grudnia 2018 r.

- w głosowaniu imiennym:
15 głosów „za”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.b stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 

ustalenia podatku rolnego na terenie Gminy Dąbrówka.

http://www.bip.dabrowka.net.pl


Wprowadza się obniżenie średniej ceny skupu żyta na rok podatkowy 2019 z 

kwoty 54,36 zł do kwoty 38,50 zł za 1 dt.
Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr II/8/2018 z dnia 3 grudnia 2018 r.
- w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.c stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu Gminy Dąbrówka w 2018 roku oraz spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.

Projekt uchwały został omówiony przez p. Agnieszkę Adam.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr 11/11/2018 z dnia 3 grudnia 2018 r.
- w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.d stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dąbrówka 

na lata 2018-2026,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr 11/12/2018 z dnia 3 grudnia 2018 r.
- w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.e stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
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1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2018 rok.

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr H/13/2018 z dnia 3 grudnia 2018 r.
- w głosowaniu imiennym:

13 głosów „za”,
2 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.f stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy 
Dąbrówka.

Projekt uchwały został odczytany przez Sekretarza Obrad.

Głos zabrał p. Radosław Korzeniewski dodając, iż podjęcie w/w uchwały nie 
wpłynie na jakość pracy Urzędu. Największą wypłatę jaką dostał w dniu 4 
listopada było 1926 głosów i jest to największa wypłata która obliguje do dobrego 
zarządzania Gminą. Przedstawił również sytuację jaka nastąpiła na posiedzeniu 
Komisji Budżetowo-Finansowej. Pan Sławomir Rosa Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy Dąbrówka zaszantażował Wójta Gminy Dąbrówka aby zwolnił Panią 
Dorotę Wróbel Z-ca Wójta Gminy Dąbrówka w celu otrzymania wyższego 
wynagrodzenia, jeżeli nie zostanie zwolniona nastąpi obniżenie wynagrodzenia.
P. Sławomir Rosa udzielił odpowiedzi , iż przedstawiona sytuacja nie miała 
miejsca. Członkowie uczestniczący w komisji mogą potwierdzić , iż nie nastąpił 
żaden szantaż.
P. Wójt dodał ,iż zaistniała sytuacja dochodzi do miary „gangsterstwa 
samorządowego”.
P. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dąbrówka dodał aby nie iść w kierunku 
absurdu gdyż każdy ma świadomość jak wyglądało posiedzenie komisji i co było 
na niej powiedziane. Przedstawione zarzuty mijają się z prawdą.
Głos w dalszej dyskusji zabrali: p. Kamil Bielecki, p. Sławomir Rosa, p. Edyta 
Grześkiewicz, p. Andrzej Marcinkiewicz, p. Radosław Korzeniewski, p. Tomasz 
Rasiński, p. Edyta Zaręba.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://www.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=7438
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Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr 11/14/2018 z dnia 3 grudnia 2018 r.
W głosowaniu imiennym :

9 głosów „za”,
5 głosów "przeciw” ,

1 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 7.g stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ogłoszona została przerwa od godz. 1530 1545.

Ad. 8 Odczytanie podań skierowanych do Rady Gminy.

P. Helena Kuśkowska poinformowała o braku pism skierowanych do Rady Gminy.

Ad. 9 Sprawy różne i wolne wnioski.

Po przerwie głos zabrał p. Wiesław Mędrzycki. Poinformował , iż został wybranym 
Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu Wołomińskiego. Potwierdził dalszą pomoc 
i współpracę dla Gminy Dąbrówka. Jest to dopiero początek kadencji, zostały powołane 
komisje Rady, Zarząd i Prezydium Rady. Życzył owocnych obrad oraz zadklerował ze 
swojej strony współpracę.

Głos zabrał p. Radosław Korzeniewski w sprawie udzielenia mu odpowiedzi na pytanie 
czy komisje Rady Gminy Dąbrówka mogą być transmitowane i publikowane na żywo. 
Poprosił o ustosunkowanie się do pytania.
Odpowiedzi udzieliła p. Agnieszka Gryglas , iż zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym jesteśmy jednostką jawną, publiczną. Posiedzenia komisji nie są nagrywane na 
dyktafon, sporządzane są protokoły z tych posiedzeń. Jeśli chodzi o sesję, są one 
nagrywane, transmitowane zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym i obowiązek ten 
został spełniony.
P. Wójt dodał czy w momencie gdy mieszkaniec gminy przychodzi na posiedzenie 
komisji i chce transmitować „na żywo” na facebooku posiedzenie komisji , czy zostaje 
mu wyrażona zgoda.
Pani Przewodnicząca Rady udzieliła odpowiedzi, że jeśli chodzi o nagrywanie komisji i 
publikowanie ich na portalu facebook to w tym momencie jesteśmy teraz w RODO. Na 
posiedzeniach komisji zostają odczytywane dane osób fizycznych składających podania. 
Nie posiadamy zgody na publikowanie takich danych. Padło pytanie czy w Urzędzie 
Gminy Dąbrówka jest powołany zarządzeniem Wójta osoba odpowiadająca za poziom 
bezpieczeństwa związanego z RODO.
P. Radosław Korzeniewski odpowiedział ,iż z Urzędu został powołany do spełnienia 
takiego obowiązku. Dodał ,że prosi o wyjaśnienie który artykuł ustawy wskazuje o braku 
zgody na nagrywanie Komisji Rady Gminy.



P. Agnieszka Gryglas stwierdziła, iż rola którą pełni jako Przewodnicząca zobowiązuje ją 
do przestrzegania prawa i nie pozwoli na łamanie prawa. Na komisjach są rozpatrywane 
podania z danymi osób fizycznych które obligują do przestrzegani RODO dlatego trzeba 
je przestrzegać.
P. Wójt zadklerował ,że będzie transmitował posiedzenia komisji na portalu facebook, 
a jeżeli nie może tego uczynić to prosi o przedstawienie przepisów zabraniających 
takiego działania.
Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii prawnej w sprawie 
transmitowanie obrad komisji na portalu facebook.
P. Radosław Korzeniewski potwierdził , iż przedstawi Radnym opinie prawną 
w omawianym temacie.
Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://www.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd:=zawartosc&opt=pokaz&id=7438

Głos zabrał p. Andrzej Marcinkiewicz zadał pytanie dot. kto z pracowników urzędu 
może brać udział w posiedzeniach komisji oprócz pracowników merytorycznych, czy 
tylko zaproszeni goście czy inni pracownicy urzędu.
P. Agnieszka Gryglas udzieliła odpowiedzi , iż posiedzenia komisji są jawne i każdy 
z mieszkańców może w niej uczestniczyć oraz wszyscy radni nie będący członkami 
komisji. Jeśli chodzi o pracowników to z poziomu kompetencji włodarza czyli w osobie 
Wójta on sam deleguję osoby bądź jeżeli uprawnienia są przekazywane na pozostałych 
pracowników, ale te kwestie są w gestii, i w kompetencji Wójta.

P. Sławomir Rosa przedstawił Klub Radnych który został założony w dniu 21 listopada 
2018 r. Klub Radnych przyjął nazwę NASZA GMINA, członkami klubu są:
1 .Marek Banasiak
2. Piotr Bereda
3. Agnieszka Gryglas
4. Edyta Zaręba
5. Krzysztof Kłębek
6. Helena Kuśkowska
7. Andrzej Marcinkiewicz
8. Marek Pasoń 
9.Sławomir Rosa 
10.Grzegorz Wójcik
Celem pracy klubu jest dobro wszystkich mieszkańców Gminy Dąbrówka. Do 
przedstawionej uchwały został załączony regulamin. P. Wiceprzewodniczący zaprosił 
serdecznie pozostałych radnych o dołączenie do Klubu Radnych NASZA GMINA. 
Gmina ma obowiązek udostępniać pomieszczenie na posiedzenia Klubu Radnych Rady 
Gminy Dąbrówka.
Kolejne pytanie zostało skierowane do p. Wójta- czy projekt rozbudowy oczyszczalni 
ścieków w Dąbrówce został wykonany i czy zostały wydane jakiekolwiek na ten cel 
środki pieniężne.
P. Radosław Korzeniewski udzielił odpowiedzi, ze tak.
P. Rosa Sławomir zapytał w jakiej kwocie.
P. Wójt odpowiedział, iż pracownik merytoryczny mógłby udzielić odpowiedzi.
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P. Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek aby radni jako organ kontrolny Wójta mieli 
dostęp do faktur i spraw bieżących. Wydano kwotę 100 000,00 zł na projekt oczyszczalni 
ścieków bez pozwolenia na budowę.
Głos zabrał p. Ireneusz Zieliński ,iż projekt jest wykonany. Brak decyzji środowiskowej 
się przewleka ponieważ osoby które są stronami ze względu na sąsiedztwo oczyszczalni- 
zaprotestowało i złożono przeciwne wnioski w tej sprawie.
P. Rosa Sławomir zapytał czy projekt zawiera pozwolenie na budowę czy też nie.
P. Ireneusz Zieliński odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma, ale to jest następny krok 
po uzyskaniu decyzji środowiskowej.
Głos w dalszej dyskusji zabrał p. Radosław Korzeniewski i p. Sławomir Rosa. 
Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://www.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=743 8

W dalszej części p. Sławomir Rosa poruszył temat publikacji dokumentów dot. promocji 
Gminy.
P. Radosław poinformował, iż zgłoszono do prokuratury w/w temat dotyczący promocji 
Gminy.
P. Agnieszka Gryglas zadała pytanie o wyjaśnienie otrzymanego pisma z Prokuratury 
Rejonowej w Wołominie.
P. Dorota Wróbel wyjaśniła, iż otrzymano pismo skierowane do Urzędu Gminy 
Dąbrówka w celu przekazania dokumentów dot. promocji Gminy.
P. Rosa Sławomir wyjaśnił, iż zgłoszony wniosek do prokuratury został przegłosowany 
na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji Rady Gminy.

Mieszkaniec gminy zgłosił wniosek o obniżenie pensje radnych do 300 zł, dla Pani 
Przewodniczącej w kwocie 100 zł, dla szeregowego radnego i Pana 
Wiceprzewodniczącego w kwocie 200 zł. Drugi formalny wniosek wpłynął w sprawie 
zatrudnienia tłumacza.

P. Edyta Grześkiewicz poruszyła temat klubu radnych „Nasza Gmina”.
Głos w dyskusji zabrał p. Sławomir Rosa, p. Andrzej Rosa i p. Kamil Bielecki.

Zarządzona została przerwa 16:20-16:35.
Po przerwie w obradach uczestniczy 14 radnych- p. Wiktor Oleśkiewicz opuścił obrady II 
Sesji Rady Gminy o godzinie 16:32.

P. Marek Pasoń poprosił Wójta o interwencję w sprawie utrzymania porządku w trakcie 
trwania prac na skrzyżowaniu w Małopolu.
P. Wójt przychyla się do zgłoszonego problemu i zadeklarował interwencję w w/w 
sprawie.
P. Andrzej Marcinkiewicz poprosił o informację, w jakim terminie zostanie ogłoszony 
drugi przetarg na modernizację oświetlenia w naszej gminie i jakie warunki i szczegóły 
były zawarte w pierwszym przetargu, gdyż szczególną uwagę trzeba zwrócić, iż w 
ciągach oświetleniowych brakuje słupów i lamp. Wykonując tą modernizację trzeba od 
razu to przewidzieć.
P. Radosław Korzeniewski odpowiedział, iż uznając takie zapotrzebowanie w przetargu 
jego kwota od razu znacznie wzrośnie.
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P. Ireneusz Zieliński dodał, iż w tej chwili trwają prace celu reorganizacji tego przetargu, 
na nowo następuje zapoznanie z materiałem, dot. w/w przetargu.
P. Andrzej Marcinkiewicz zaproponował, iż w wyniku większej kwoty przetargu można 
wykonać to zadanie etapowo i dokładnie.
P. Wójt uznał, iż trzeba wykonać analizę takich miejsc i punktów, w których występują 

brak oraz dokonać ich wyceny.
P. Sławomir Rosa zapytał, czemu pierwszy przetarg na modernizację oświetlenia został 
unieważniony, gdyż w przyszłym roku nastąpią podwyżki energii elektrycznej.
P. Wójt wyjaśnił, że przetarg został unieważniony w wyniku braku środków w budżecie 
na ten cel. Wpłynęły dwie oferty z kwotami wyższymi niż zostały przewidziane na 
wykonanie tego zadania.

P. Krzysztof Kłębek dodał, iż popiera prośbę p. Marka Pasonia w związku z trwającymi 
pracami na skrzyżowaniu w Małopolu. W imieniu mieszkańców Zaścień w lutym 
wpłynęło podanie w sprawie wystąpienia do zakładu energetyki o wymianę słupów 
elektrycznych i prosi o udzielenie inf. w tej sprawie.
P. Wójt wyjaśnił, iż przedmiotową sprawą zajmuję się p. Marcin Szerszenowicz 
i w kolejnych dniach sprawa zostanie wyjaśniona.
P. Edyta Grześkiewicz dodała, iż z taką sprawą lepiej skierować się do Zakładu 
Energetyki i sprawa zostanie szybciej wyjaśniona.
P. Radosław Korzeniewski poinformował o terminie drugiego przetargu, który nastąpi 
w połowie przyszłego tygodnia.
P. Grzegorz Wójcik zadał pytanie o realizacje zadania opaska pobocza w Karpinie, gdyż 
potrzebna jest już tam naprawa tej opaski.
P. Wójt zaprosił radnego do siebie na rozmowę na w/w temat w celu uzyskania 
informacji wyjaśniających.

P. Paweł Winek zadał pytanie dot. ulicy Kwiatowej i Cichej w Józefowie.
P. Radosław Korzeniewski odpowiedział, iż mieszkaniec Cisia protestuje w/w sprawie 
i kwestie podziałowe i notarialne jednak trwają i prosi o cierpliwość.
Sołtys Dręszewa zapytał, w jakim terminie zostanie zakończona budowa mostu 
w Dąbrówce.
P. Wójt odpowiedział, iż zakończenie prac wraz z odbiorami nastąpi prawdopodobnie 
koło marca 2019 r.
P. Sławomir Rosa poruszył temat budowy parkingów „Parkuj i jedź”.
Głos w dyskusji zabrał p. Wójt, p. Edyta Grześkiewicz i Mieszkaniec Gminy.
P. Grzegorz Wójcik złożył wniosek o wydłużenie godzin pracy Urzędu.
P. Dorota Wróbel poinformowała, iż zmiany nastąpią od nowego roku, godziny pracy 
Urzędu zostaną wydłużone w poniedziałki.
P. Dominika Podgórna zadała pytanie czy ZGK mógłby być czynny, chociaż w jedna 
sobotę lub raz w tygodniu w godzinach popołudniowych.
Odpowiedzi udzielił p. Mateusz Kaszuba, iż zostaną takie inf. podane do publicznej 
wiadomości.
Sołtys Teodorowa zapytał o komunikację miejską w tej miejscowości.
P. Dorota Wróbel odpowiedziała, iż trwają rozmowy z gminą Radzymin w tym 
momencie, dany temat jest w trakcie realizacji. Zostało wysłane „zapytanie ofertowe” do 
Gminy Radzymin.
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P. Przewodnicząca skierowała sprawę mieszkańców Ludwinowa, osiedle pod lasem- 
połączenie tego odcinka w gaz. Dwukrotnie składane były wnioski a teraz podobno 
nastąpiła zmiana formy składania tych wniosków. Następnie oświetlenie Ostrówek 
wzdłuż drogi powiatowej- dwie lampy do zamontowania. Potrzeba taka była również 
zgłaszana przez mieszkańców. Sokołówek w kwestii komunikacji- transport zbiorowy, 
który miał ruszyć na jesieni.
P. Wójt odpowiedział, iż aktualnie jeździ tam około 30 osób, ten kurs, o którym mowa 
był kursem testowym i będzie podlegać zmianie. Odpowiedz precyzyjna zostanie 
udzielona już po uzyskaniu odpowiedzi od Burmistrza Radzymina. Jeśli chodzi o gaz to 
ostatnio odbyło się spotkanie w OSP Ludwinów - Józefów i były prowadzone rozmowy 
w tej sprawie. Wnioski, które wpłynęły zostały wysłane do PGiNG, następnie oni 
wyceniają czy im się reasumuje wykonanie tego zadania. Zazwyczaj taką procedurę 
trzeba powtarzać. Aktualnie trwają starania o realizację wykonania tego projektu. 
Odpowiedzi również udzielił p. Mateusz Kaszuba oraz p. Radosław Korzeniewski. 
Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://www.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id::::7438

P. Andrzej Marcinkiewicz zapytał o termin odbioru eternitu od mieszkańców.
P. Wójt odpowiedział, iż aktualnie eternit nie został odebrany w wyniku błędu 
pracownika, lecz przełom luty-marzec zostanie odebrany. Można go zebrać i umieścić na 
ternie SKR-u, lecz w tym celu musiałaby zostać zatrudniona wyspecjalizowana firma, 
która jest bardzo droga.

Rada zapoznała się z pismem, które wpłynęło z Prokuratury Rejonowej w Wołominie.
P. Wójt poinformował, iż nie ma problemu na odpowiedz na to pismo.
P. Przewodnicząca stwierdzała, iż nie ma w w/w piśmie podanego nazwiska 
p. Wiceprzewodniczącego.
P. Wójt dodał, że p. Rosa się przyznał.
P. Rosa Sławomir poinformował, iż to był wniosek komisji a jego osoba była 
wytypowana do złożenia tego wniosku.
Dalsza dyskusja dotyczyła protokołu z połączonego posiedzenia wszystkich komisji 
i załączenia do niego wymaganych załączników.
P. Wójt dodał, iż nie ma przeszkód do załączenia tych załączników do protokołu. 
Skierował prośbę do p. Andrzeja Marcinkiewicza o zajęcie się tematem zdewastowanego 
przystanku w Guzowatce.
Radny zobowiązał Wójta do załatwienia tej sprawy.
Mieszkaniec Gminy skierował prośbę o równomierne rozmieszczenie przystanków 
w miejscowości Chajęty.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http:/Ayww.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=7438
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Ad. 10 Zamknięcie obrad.
Zamknięcia obrad II sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonała Przewodnicząca Rady 
dziękując obecnym za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad 
Helena Kuśkowska

Przewodnicząca obrad 
Agnieszka Gryglas

Protokołowała: 
JrRoguska ✓


